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Írásbeli Kérdés
Dr. Szili Katalin
Az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 94. § alapján felvilágosítás kérése céljából „Miért késlekednek továbbra is az
szelektív hulladékgy űjtés infrastruktúrájának kiépítésével?” címmel írásbeli kérdést
kívánok feltenni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A 2000 . évi XLIII . törvény (a hulladékgazdálkodásról) 12 . § (1) bekezdése szerint " A
fogyasztó köteles a szervezett hulladékbegyűjtést - ideértve a szelektív hulladék-begy űjtési
rendszereket is - igénybe venni . "

Korunk túlhaladt az egyszerű "szervezett hulladékbegyűjtésen", egyértelműen a "szervezett
szelektív hulladékbegyűjtésen" van a hangsúly. Ha pedig a szelektív hulladékgyűjtés a norma ,
ahogy az az Európai Unió tagállamaként elvárható, miért erőteljesen hiányos még ma is, unió s
csatlakozásunk 5. évében is a szelektív hulladékgyűjtési rendszer? Nem megoldás pl . a
hetedik kerületi társasházaknak adott egyféle (!) szelektív gy űjtő (Erzsébetvárosi Szelektí v
Hulladékgyűjtési Mintaprojekt) .

A hatodik közösségi környezetvédelmi cselekvési program preambulumának (5) bekezdés e
szerint "nagyobb súlyt kell helyezni a megel őzésre és az el ővigyázatosság elvére az emberi
egészség és a környezet védelmére irányuló megközelítés kidolgozásában", valamint az 1 .
cikk (4) szerint a hulladékok amúgy is a "kulcsfontosságú környezetvédelmi prioritások" köz é
tartoznak .

Hosszútávon jelentkező környezeti károkat lehetne megel őzni a szelektív
hulladékbegyűjtéssel .

Kérdésem: miért késlekednek továbbra is az infrastruktúra kiépítésével ?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2009 . augusztus 19 .
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